

10 REASONS TO VOTE

- 1 Because your opinion should be represented in politics.
- 2 Because it is easier to vote than you might think.
- 3 Because otherwise you let other people making decisions concerning your life.
- 4 Because every single vote is a contribution to a peaceful life.
- 5 Because you can actively create changes, which affect your daily life.
- 6 Because this way you can decide, what your taxes are going to be used for.
- 7 Because your vote is deciding for a colourful society in Schelmengraben.
- 8 Because one cross has more use than four or five years of dissatisfaction.
- 9 Because the right to vote in a democracy is a privilege of every single human being!
- 10 Because every unused vote might strengthen antidemocratic and nationalist parties.

10 GRÜNDE, ZUR WAHL ZU GEHEN

- 1 Weil Sie eine Meinung haben und diese in der Politik vertreten werden muss.
- 2 Weil es leichter ist zu wählen, als Sie denken.
- 3 Weil Sie sonst Entscheidungen über Ihr Leben anderen überlassen.
- 4 Weil jede Stimme einen Beitrag zum Frieden leistet.
- 5 Weil Sie aktiv Veränderungen mitgestalten können, die ihren Alltag betreffen.
- 6 Weil Sie so mitbestimmen, wofür ihre Steuern verwendet werden.
- 7 Weil Ihre Stimme für ein vielfältiges Zusammenleben im Schelmengraben entscheidend ist.
- 8 Weil ein Kreuz mehr bewegt, als vier oder fünf Jahre Unzufriedenheit.
- 9 Weil das Wahlrecht in der Demokratie ein Privileg eines jeden Menschen ist!
- 10 Weil jede ungenutzte Stimme antidemokratische und nationalistische Parteien stärkt.

SCHELMENGRABEN WÄHLT!

10

GRÜNDE ZUR WAHL ZU GEHEN

